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BEREKENING TOENAME VLUCHTEN 

Berekening van de BTV toename vliegverkeer als de vliegtuigen maar liefst 3 dB minder 

lawaai maken. Men heeft het  nu over 0,9 dB vermindering in de praktijk. Zie verderop in 

dit document in de tabel “claims versus metingen”. Men schrijft dan vaak in de media  

50% minder geluid, maar zelfs die afname is volgens de natuurkundige Wet van Weber (al 

bekend sinds 1860!) niet waarneembaar voor het menselijk oor. Volgens deskundigen van 

EASA, de organisatie die verantwoordelijk is voor de uitgifte van de internationaal erkende 

certificaten m.b.t. onder ander de geluidsproductie van vliegtuigmotoren, is het gebruik 

van procenten om op deze wijze het aantal vluchten te laten groeien “niet eerlijk”! Bekijk 

het meegezonden videofragment uit een technische briefing in de 2e Kamer. De tabel laat 

zien dat - 1 dB, boven de  - 3 dB al zorgt voor een toename van 17.479 vluchten. 

 

RTHA / ADECS schrijft in haar EPP (tabel hieronder) dat die geluidsafname nog veel meer 

ruimte biedt voor groei. Men gaat uiteindelijk uit van bijna 100.000 vluchten per jaar. Dat is 

22% van de capaciteit van Schiphol over 1 startbaan, waar Schiphol er 6 heeft!  

 

 



Al dat verkeer gaat over onderstaand gebied. (Bron RTV Oost op basis 

gegevens Luchtverkeersleiding). Merk op dat Rotterdam deels wordt ontzien! 

 

 

Claims versus metingen 

Claims dat vliegtuigen minder lawaaierig worden ten opzichte van metingen. 

Conclusie: Ondanks alle beloftes (groene lijn) werden vliegtuigen niet minder 

lawaaierig in 15 (!) jaar. 

 

  

Afname in de 

praktijk: -0,9 dB 

 
Geprognotiseerd:  

-4 dB  

 
 



Uit onderstaande gecertificeerde geluidsmetingen blijkt dat de “stillere 

vliegtuigen” allerminst minder lawaai maken. Hier wordt duidelijk dat 

berekende waarden lager uitvallen dan gemeten waarden. Er wordt echter 

steeds gewerkt, in de vliegindustrie, met berekende waarden. 

 

Zo ziet de geluidsbelasting eruit. Het zijn de pieken die als enorme overlast 

wordt ervaren. Men zegt ook wel van gemiddelden wordt men niet wakker 

(Lden norm), van de pieken wel! 

 



 

“50% Stiller is fake news en niet eerlijk!” Dat zegt Willem Franken van de 

Europese luchtvaart autoriteit Easa in de Tweede Kamer.  Bekijk het 

fragment: https://www.youtube.com/watch?v=9u1Ij6O-vf8  

 

 

 

 

 

Vliegtuig kan niet stiller: 

Als de vliegtuigfabrikant het zelf zegt, hoe kan het dan dat de 

vliegvelddirecteuren wel rekenen met minder lawaaierige toestellen om te 

kunnen groeien? 

 



  


